

「香港認可經濟營運商計劃」增添1成員

A New Member to the HKAEO Family

家得路天然健康科學有限公司於2026年7月成功獲認證為香港認可經濟營運商(AEO)。成為AEO代表企業在供應鏈安全表現卓越，是香港海關的可信賴夥伴，專享多項通關優惠。

CATALO Natural Health Science Limited was successfully accredited as a Hong Kong Authorized Economic Operator (HKAEO) in July 2026. Becoming an AEO affirms the enterprise as a trusted partner of Hong Kong Customs. Not only does it allow the enterprise to enjoy multiple trade facilitation benefits, but it also signifies its excellence in supply chain security.



家得路天然健康科學有限公司擁有逾 27 年的環球營運歷史，專注於天然健康食品的研發與製造，目前產品線涵蓋超過 300 款件健康保健品。公司採用具備臨床實證及專利註冊的成分作為核心原材料，並於美國及香港創新園均設有智能生產中心。在合規與品質監控方面，其生產線及設施均已獲取美國 FDA 註冊及國際 cGMP 認證，確保跨國供應鏈及生產程序符合嚴格的品質與安全要求。

CATALO Natural Health Science Limited has over 27 years of global operational history, focusing on the research, development, and manufacturing of natural dietary supplements, and currently offers a product line of over 300 products. The company utilizes clinically proven and patented ingredients as its core raw materials, and operates smart manufacturing centers in both the United States and the Hong Kong InnoPark. In terms of compliance and quality control, its production facilities have obtained U.S. FDA registration and international cGMP certification, ensuring that its transnational supply chain and production processes meet strict quality and safety requirements.



聯絡我們
Contact Us

✉ aeo@customs.gov.hk

香港海關貿易關係及公共傳訊科

Office of Trade Relations and Public Communication
Customs and Excise Department

